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Министърът на образо-
ванието и науката Краси-
мир Вълчев посети Сви-
щовското висше училище 
и бе посрещнат от ректора 
доц. Марин Маринов, зам.-
ректорите и пом.-ректорът. 
Министър Вълчев прове-
де работна среща с чле-
новете на Академичния 
съвет, на която сподели 
свои виждания за стра-
тегическото управление и 
развитието на системата 
на висшето образование 
и как висшите училища 
могат да бъдат полезни при 
реализиране на промени в 
средното образование. По 
думите на образователния 
министър, системите на 
средното и на висшето 
образование са скаче -
ни и той очаква висшите 
училища да се включат 
в работата по учебните 
програми, които ще се 
разработват занапред, 
а в голяма степен – да 
участват в подготовката на 
учителите най-вече по ма-
тематика, информационни 

технологии и природни 
науки (химия и физика), 
при които има голям недос-

тиг. Предвижда се иконо-
мическите висши училища 
да въведат прием с оценка 
от матура по математика-
та, а техническите – с мате-
матика и физика, като така 
ще се насърчи изучаването 
на математика. Според 
Красимир Вълчев, мате-
матиката развива важни 

умения като концентра-
ция, аналитично, абстракт-
но и логическо мислене, 

а имено хора с такива 
умения ще са полезни на 
икономиката. Говорейки 
за промените през след-
ващите десетилетия, ми-
нистърът коментира какво 
ще изискват бъдещите 
професии, какво ще бъде 
заменено от изкуствения 
интелект и как да се про-

меня дизайна на учебните 
програми и учебните пла-
нове, за да предоставят 

по-широк набор от умения. 
По думите му, системата 
на висшето образование 
трябва да дава повече 
базови и професионални 
знания, но да са с по-ши-
рока основа, не толкова 
тясно специализирани. 
В бакалавърските специ-
алности да има повече 

социални, стопански и 
хуманитарни дисциплини 
и да са по-интегрални, а в 
магистърските програми 
– по-специализирани. „В 
следващите десетилетия 
висшето образование ще 
става все по-глобално и 
международно, хората ще 
стават все по-мобилни. … 
В Свищовската академия 
Вие имате традицията, 
школите, преподавателите 
и ако гледате и действате 
стратегически, можете 
да бъдете много по-кон-
курентни на пазара на 
качествено висше образо-
вание“, каза министърът на 
образованието. 

Ректорът благодари на 
министър Вълчев за дал-
новидността и подкрепата, 
която той е оказвал винаги 
на Свищовската академия 
и за това, което прави за 
българското образование. 
Доц. Маринов покани обра-
зователния министър през 
следващата учебна година 
да изнесе публична лекция 
пред свищовските студенти.  

МИНИСТЪРЪТ НА ОБРАЗОВАНИЕТО ПОСЕТИ АКАДЕМИЯТА

Зам.- ректорът на Ака-
демията доц. Здравко 
Любенов и директорът на 
Центъра за международ-
на дейност доц. Мару-
ся Смокова-Стефанова 
участваха в присъстве-
ния компонент на Сме-
сена интензивната про-
грама „Еразъм“ (Blended 
Intensive Programme - BIP) 
– „Осъществяване на 
работата на BIP“, орга-
низирана от Междуна-
родния отдел на Политех-

ническия университет в 
Томар, Португалия. В нея 
се включиха представи-
тели на 11 университета 
от 9 държави. Участни-
ците имаха възможност 
да разширят знанията 
си за организацията 
на този тип интензивна 
програма, да обменят 
най-добри практики, да 
идентифицират решения 
на възникващи проблеми 
при реализация на BIP и 
да дефинират стратегии, 

насочени към подобрява-
не качеството на работа 
на BIP. В град Томар доц. 
Любенов и доц. Смоко-
ва-Стефанова участваха 
и в тренинг на KreativEU 
за повишаване капаци-
тета на персонала за 
провеждане на ефектив-
ни смесени интензивни 
програми.

Представители на 
Свищовското висше учи-
лище участваха в четвър-
тата среща на партньо-
рите по проект Heritage 
Game, домакин на която 
бе Университетът на Ка-
мерино. В рамките на 
тридневното събитие 
партньорите от седем 
държави дискутираха 
дейностите по разра-
ботването на геймифи-
цирано приложение и по 
реализирането на стра-
тегия за ангажиране на 
общности и популяризи-
ране на приложението.

Представители на Академията участваха 
в срещи по международни проекти

В разгара на активна-
та кандидатстудентска 
кампания, Стопанска 
академия „Димитър А. 
Ценов“ посрещна пред-

ставители на образо-
вателната общност от 
град Истанбул, Турция. 
Визитата бе свързана с 
обмен на добри практи-
ки сред професионалния 
колегиум от турския ме-

гаполис и представители 
на Свищовското висше 
училище. 

Проведената среща 
продължава политиката 

на академичното ръ -
ководство за интерна-
ционализиране и актуа-
лизация на учебното 
съдържание, междуна-
родното партньорство 
и Еразъм-мобилностите.

Академията посрещна представители на 
образователната общност от Истанбул
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С възпоменателна 
церемония в Спортния 
комплекс на Стопан -
ска академия „Димитър 
А. Ценов“ бе тържест-
вено открита паметна 
плоча на дългогодиш-
ния помощник-ректор 
на Свищовското висше 
училище – Калушко Ка-
лушков. Като домакин на 
събитие то, церемонията 
откри ректорът на Ака-
демията – доц. Марин 
Маринов. Той подчер-
та големия принос на 
Калушко Калушков за 
изградената база по 
време на неговото адми-
нистративно управление 
и изрази благодарност 
от името на цялата ака-
демична общност за да-
рителския жест на Иван  
Русинов – спонсор и 
съорганизатор на съби-
тието. „Благодарен съм, 
че имам честта и при-
вилегията да открием 
паметна плоча на така-
ва забележителна лич-
ност“, каза ректорът. Той 
връчи плакети на Иван 
Русинов и на Красимира 
Калушкова – дъщеря на 
К. Калушков. Сред гос-
тите на церемонията бе 

и почетният гражданин 
на Свищов – Валентин 
Михов. 

С нескрито вълнение 
всички те припомни -
ха делото на един от 
най-сърцатите хора, ра-
ботили с отдаденост и 
вдъхновение за каузата 
на Свищовската Алма 
Матер, човек с голямо 
сърце, със забележи-
телно присъствие, из-
ключителен размах и с 
неизчерпаема  енергия, 
стратег, човек-визио -
нер. Влагайки цялата си 
човешка и професио-
нална мощ, по време 
на административното 
управление на Калушко 
Калушков са съградени 
редица знакови придо-

бивки, сред които: дет-
ска градина за децата на 
студентите в Студентски 
град (1978 г.), студентски 
общежития (7 и 8 бл. – 
1978 г.), студентски стол 
№ 2 (1979 г.), жилища за 
преподаватели (1979 г.), 
почивна станция в Кра-
нево (1980 г.), Дом на 
научния работник (1983 
г.), физкултурен салон с 
басейн (1985 г.). 

Церемониалното от-
криване на плочата из-
вършиха дарителят Иван 
Русинов и Красимира 
Калушкова. Дъщерята на 
пом.-ректора Калушков 
благодари за подкрепа-
та на всички участници в 
реализирането на идея-
та, и за вниманието и 
уважението, които се 
засвидетелстват към 
нейния баща. Тя изказа 
своята благодарност 
и към Иван Русинов, 
инициатор и дарител 
на средствата за по -
ставянето на паметната 
плоча. Иван Русинов 
е от Асеновград. Бил 
е отличен студент, за-
вършва в Свищовското 
висше училище спец. 
ИУП (дирек торската 

специалност), кандидат-
майстор на спорта по 
шахмат, а като студент 
става шампион на репуб-
ликанско студентско 
първенство. „Другарят 
Калушков беше голяма 
личност и смятам, че 
хора като него трябва 
да останат в историята 
на Свищов. Той е човек-
визионер, архитектът на 
всичко тук в спортния 

комплекс, такава база 
няма и в градове с над 
100 000 жители. Смятам, 
че човешкият възход се 
дължи на личностите, а 
личност като него трябва 
да се помни и в годините 
напред – аз затова го 
направих. Поклон пред 
него, той за мен си оста-
ва една голяма личност, 
велик и неповторим“, 

каза с огромно вълнение 
Иван Русинов. 

Освещаването на па-
метната плоча извърши 
отец Михаил. С поднася-
не на венци и цветя при-
състващите се прекло-
ниха пред личността и 
делото на дългогодишния 
помощник-ректор и поче-
тоха паметта му с едно-
минутно мълчание. От-
криването на паметната 

плоча съвпада с няколко 
бележити годишнини – 95 
години от рождението на 
Калушко Калушков, 50 
години от старта на уп-
равленската му кариера 
като пом.-ректор и 35 го-
дини от пенсионирането 
му. Идеята се реализира 
и с помощта на Антон 
Георгиев и Николай Кон-
стантинов (Зонито). 

Откриха паметна плоча на дългогодишния Откриха паметна плоча на дългогодишния 
помощник-ректор Калушко Калушковпомощник-ректор Калушко Калушков

Доц. Елена Йорданова 
и ас. д-р Цветан Марков от 
катедра „Аграрна иконо-
мика“ при СА „Д. А. Ценов“ 
участваха в международна-

та научна конференция „Еко 
Маунтин 2025“. Форумът, 
организиран от Института 

по планинско животновъд-
ство и земеделие - Троян, 
събра близо 150 участници 
от над 30 български и чуж-
дестранни научни органи-

зации. Научните 
разработки бяха 
разпределени в 
пет тематични на-
правления, свър-
зани с животно-
въдството, фу -
ражното произ-
водство, трайните 
насаждения, об-
щото земеделие и 
преработката на 
селскостопанска 
продукция. 

Катедра „Аг-
рарна икономи-
ка“ участва и в 
информационна 
кампания за зе-
меделски произ-
водители, пред-

ставена от своя Алумни клуб 
„АИ. Свищов” с председател 
доц. Виолета Блажева.

Преподаватели от „Аграрна икономика“ Преподаватели от „Аграрна икономика“ 
участваха в международна конференцияучастваха в международна конференция

Катедра „Статистика 
и приложна математи-
ка“ организира Ден на 
статистиката чрез по -
сещение на студенти и 
преподаватели в реална 
работна среда. Меро -
приятието се проведе в 
Учебно-квалификационен 
център на Националния 
статистически институт в 
с. Сливек, област Ловеч. 
Присъстваха преподава-
тели от катедрата, сту-
денти, докторанти и пред-
ставители на практиката. 
Програмата включваше 
Кръгла маса на тема „Ак-
туални проблеми на ста-
тистическата практика“, 
Дискусия „Удовлетво -
реност на студентите от 
обучението в специално-
сти „Бизнес статистика 
и анализи“ (ОКС „бака-
лавър“), „Статистическо 
бизнес консултиране“ 
и „Анализ на данни със 
специализиран софтуер 

(съвместна програма)“ 
(ОКС „магистър“) и Вечер 
на специалността.

Срещата откри доц. 
Пламен Петков - ръко-
водител на катедрата. 
Освен направените пре-
зентации от специалисти 

и представители на прак-
тиката, особен интерес 
предизвика и дискусията 
относно удовлетворе -
ността на студентите от 
обучението в специално-
стите в ОКС „бакалавър“ 

и ОКС „магистър“, които 
се развиват от катедра 
„Статистика и приложна 
математика“. Присъства-
щите студенти, препода-
ватели и представители 
на практиката изказа-
ха своите препоръки и 

мнения за качеството 
на образователния про-
цес и възможностите за 
бъдещото развитие на 
специалностите в трите 
степени на висшето об-
разование.

Ден на статистиката проведе катедра Ден на статистиката проведе катедра 
„Статистика и приложна математика“ „Статистика и приложна математика“ 
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Ректорът доц. Марин Мари-
нов получи за първата година 

от своя управленски мандат 
една от най-високите оценки 
от Министерството на образо-
ванието и науката. Оценката, 
издадена от министъра на об-
разованието и науката Краси-
мир Вълчев, е 3.98 от възмож-
ни 4.00, което отразява 99,5% 
изпълнение на заложените от 
МОН цели и индикатори за раз-
витие на Свищовското висше 
училище.

Оценяването е извърше-
но на база изпълнение по 6 
стратегически цели, 18 задачи 
и 37 конкретни показателя. 
Академията е постигнала мак-

симален резултат в ключови 
направления като: Актуалност, 
съответствие и интегралност 
на придобиваните знания и 
умения; Повишаване на ка-
чеството на програмите за 
обучение чрез използване на 
образователни форми, мето-
ди и технологии, съобразени с 
особеностите на обучаваната 
генерация студенти; Свърза-
ност и партньорство; Привли-
чане и задържане на млади 
преподаватели; Обществени 
ангажименти с национална 
значимост. 

„Толкова висока оценка 
още в началото на мандата е 
изключително признание за 
целия академичен екип. Това 
е доказателство, че работим 
ефективно и в правилната 
посока. Получената оценка 
формира в нас и отговорност 
да продължим с постоянство и 
високи стандарти“, коментира 
доц. Маринов. 

Ректорът благодари на пре-
подавателите, служителите, 
докторантите, студентите и 
партньорите на Академията 
за тяхната ангажираност, 
професионализъм и съвмест-
на работа, благодарение на 
които Свищовската А лма 
Матер затвърждава позици-
ите си като съвременно и от-
ворено към бъдещето висше 
училище.

Ректорът получи Ректорът получи 
отлична оценка от МОНотлична оценка от МОН  

Стопанска академия 
„Димитър А. Ценов“ склю-
чи меморандум за сътруд-
ничество с Областната 
администрация в Разград. 
Документът бе подписан 
от доц. Здравко Любенов, 
зам.-ректор „Международ-
но сътрудничество, сту-
дентска политика, инсти-
туционални комуникации и 
продължаващо обучение“ 
и областния управител на 
област Разград, Владимир 
Димитров. Предвижда се 
съвместната работа да 
включва: участие в разра-
ботването и изпълнението 
на национални и междуна-
родни проекти и програми; 
организиране и участие 
в национални ученически 
състезания, конкурси и 
други образователни фо-
руми; провеждане на съв-
местни посещения и меро-
приятия, организиране на 
открити лекции, студентски 
стажове и обмен на опит. 
Зам.-ректорът връчи на об-
ластния управител на Раз-

град плакет на Стопанската 
академия, с пожелание 
сътрудничество-
то между двете 
институции да 
продължи и да 
се развива.

По време на 
в т о р ат а  м еж -
д у н а р о д н а 
п а р т н ь о р с к а 
среща по про -
е к т  E M S T E P 
–  Empower ing 
Middle School 
Te a c h e r s  f o r 
Social Inclusion 
t h r o u g h 
O b s e r v a t i o n -
b a s e d 
P r o f e s s i o n a l 
D e v e l o p m e n t , 
п р о в е д е н а  в 
Ос л о,  Но р в е -
гия, беше подписан мемо-
рандум за сътрудничество 
между катедра „Стратеги-
ческо планиране“ при СА 
„Д. А. Ценов“ – Свищов и 
MeWe Institute for Innovative 
Research – Флоренция, 

Италия. От страна на Сви-
щовската академия в под-

писването участваха гл. ас. 
д-р Надежда Веселинова, 
научен секретар на кате-
драта, и гл. ас. д-р Юлиян 
Господинов – ръководи-
тел от страна на българ-
ския партньор по проекта 

EMSTEP и катедрен Еразъм 
координатор. От страна на 

MeWe Institute, документът 
беше подписан от Самуел 
Мори, директор на Инсти-
тута. Това стратегическо 
партньорство поставя ос-
нова за активно сътрудни-
чество в сферата на науч-

ните изследвания, образо-
ванието и социалните ино-
вации. Двете институции 
се ангажират с обмен на 
добри практики, съвместно 
участие в международни 
проекти и разработване 
на иновативни решения за 
професионално развитие 
и социално приобщаване. 
MeWe е съвременен из-
следователски институт, 
основан във Флоренция 
през 2018 г. като част от 
инициативата Murate Idea 
Park. Организацията съче-
тава социални и дигитални 
науки и разработва но -
ваторски методологии за 
анализ на потребителското 
поведение и обществените 
нагласи в контекста на ди-
гиталната трансформация. 
Проектът е резултат от 
усилията на екип от млади 
предприемачи, учени и ко-
муникационни експерти, и 
още при създаването си по-
лучава признание от SSATI 
– Училище за бизнес науки 
и индустриални технологии.

Академията разширява своите партньорства в страната и чужбина

Деканът на факултет „Финанси“ 
– доц. Румен Ерусалимов, е избран 
за втори пореден мандат в Упра-
вителния съвет на Асоциацията 
на българските застрахователи 
(АБЗ). Неговата кандидатура бе 
издигната от новия председател 
на УС на АБЗ Николай Станчев, 
гл. изп. директор на „Джене -
рали застраховане“ АД. След 
проведените избори 
от Общото събрание 
на АБЗ, доц. Еруса-
лимов благодари за 
оказаното му дове-
рие и сподели, че 
приема избирането 
му в Управителния 
съвет като признание 
за ролята на Свищов-
ското висше училище 
при обучението на 
кадри за застрахо-
вателния бизнес. Той 
подчерта, че първата 
в България застрахо-
вателна катедра (ка-
тедра ЗСД при СА „Д. А. Ценов“), 
вече 86 години подготвя кадри за 
застрахователния бизнес, а той 
като преподавател в тази катедра, 
ще продължи да работи за разви-
тието на българското застрахова-
не и за повишаване на застрахо-
вателната култура на населението.

Асоциацията на българските 
застрахователи се ангажира ак-
тивно при поддържането на отво-

рен диалог между застрахователи, 
потребители на застрахователна-
та услуга, държавни институции и 
неправителствени организации 
с цел постигане на иновативност 
на застрахователната индустрия, 
развитие на дейност при лоялна 
конкуренция, по-голяма социална 
отговорност. Тя е представително 
за сектора сдружение,  учредено 

през 1992 г. През годините се пре-
връща в обединяващо звено  за 
участниците на застраховател-
ния пазар и утвърждава водеща-
та си позиция при създаването 
на общи политики за развитие 
на сектора. На проведеното на 
29 май 2025 г. редовно годишно 
Общо събрание, към АБЗ  се при-
съединиха още четири застрахо-
вателни дружества.

Наш преподавател 
отново е в УС на АБЗ
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АИ „Ценов“

Ректорът на СА „Д. 
А. Ценов“ – доц. Марин 
Маринов участва в пуб-
личното представяне на 
националното изследва-
не за административния 
капацитет на българска-
та държавна админи -
страция за 2024 г., което 
се състоя в Университета 
за национално и светов-
но стопанство. Проучва-

нето се организира за 
8-а поредна година и е 
реализирано съвмест-
но от УНСС, СА „Д. А. 
Ценов“ и Института по 
публична администра-
ция. Изследването по-

казва тревожен спад в 
административния капа-
цитет – индексът за 2024 
г. е 95.93 пункта, което 
е най-ниската стойност 
от началото на измер-
ването. 

По време на събитие-
то се изтъкна необходи-
мостта от сътрудничест-
во между администра-
цията и академичната 

общност. В експертните 
дискусии в рамките на 
форума се включи и гл. 
ас. д-р Юлиян Господи-
нов от катедра „Страте-
гическо планиране“ към 
Свищовската академия.

Представиха индекса на държавната 
администрация в България

Катедра „Междуна-
родни икономически от-
ношения“ при СА „Д. А. 
Ценов“ проведе своята 
ежегодна студентска на-
учно-практическа конфе-
ренция, в партньорство 
със сродните катедри 
от Икономическия уни-
верситет във Варна и 
Русенския университет. 
Форумът служи за изява 
на студенти и докторанти 
с интерес в областта на 
проблемите на глобал-
ната икономика и реги-
оналните икономически 
връзки, на който те могат 
да развият способности-
те си да дискутират, да 
формулират въпроси и 
да отговарят на такива. 
С участието в научната 
дискусия и на предста-
вители от практиката 
и алумни на универси-
тетите-организатори, 
се даде възможност за 
представяне на най-но-
вите емпирични данни 
и теоретични постанов-
ки по международната 
икономическа пробле-
матика и оформяне на 
идеи за бъдещи научни 
разработки.

Ко н ф е р е н ц и я т а  в 
учебната база на Ака-
демията в с. Орешак, 

община Троян бе открита 
от доц. Драгомир Илиев, 
ръководител катедра 
МИО. За поредна го -
дина презентациите на 
участниците бяха пре-
давани на живо във вир-
туална стая на платфор-
мата BigBlueButton на 
Свищовската академия. 
Представени бяха раз-
работки и в шестте те-
матични направления на 
форума – международни 
инвестиции, междунаро-
ден туризъм, глобален 

бизнес, международна 
интеграция и търговия, 
управление на хората 

и международен мар-
кетинг. Всички автори 
получиха сертификати 
за участие, а най-атрак-
тивните презентации 
бяха отличени с грамоти. 
Статиите от конференци-
ята по традиция се пуб-
ликуват в електронното 
списание със свободен 
достъп „Глобални и ре-
гионални измерения на 
международните ико -
номически отношения“, 
издание на СА „Д. А. 
Ценов”. 

Катедра МИО проведе 29-ата 
студентска конференция

В Стопанска академия 
„Д. А. Ценов“ се проведе 

успешна зашита на док-
торската дисертация на 
Рафаел Рьотингер от Улм, 
Германия. Научната раз-
работка бе по докторска 
програма „Организация и 
управление извън сферата 
на материалното произ-
водство (Публична админи-
страция)“, реализирана на 
английски език в катедра 
„Стратегическо планира-
не“. Научното жури, което 
единодушно гласува за 

присъждането на образо-
вателната и научна степен 
„доктор“ на Рафаел Рьотин-
гер, бе с председател доц. 
Михаил Чиприянов – ръко-
водител на катедрата.

Рафаел Рьотингер е пър-
вият успешно дипломиран 
чуждестранен докторант 
на катедрата по развивана-
та от нея ДП на английски 
език. Това постижение бе-
лежи важен етап в разви-
тието на катедра „Стратеги-
ческо планиране“ и Акаде-
мията като цяло. За Акаде-
мията това е втори успешно 
защитил чуждестранен 
докторант на английски 
език, след Емре Гюней от 
Турция – по ДП към катед-
ра „Индустриален биз -
нес и предприемачество“. 
Успешната защита на Ра-
фаел Рьотингер е поредно 
доказателство за високото 
качество на предлаганото 
обучение и подкрепата, 
която Висшето училище 
оказва на своите докто-
ранти от страната и чуж-
бина.

Рафаел Рьотингер  пре-
подава в бакалавърски и 
магистърски програми в 
сферата на сигурността и 
публичната администра-
ция. Има солидна кариера 
в частния бизнес в Гер-
мания. Oт 2011 г. ръково-
ди холдинга „Roet tinger 
Unternehmensgruppe“ като 
управляващ съдружник, 
заедно с баща си и отличен 
екип. Тази успешна семей-
на компания в момента 
има около 600 служители. 
Групата включва седем дъ-
щерни дружества с офиси 
в Улм и Кьолн, и обслужва 
утвърдени клиенти като 
ФК Байерн Мюнхен, ФК 
Аугсбург, Ратиофарм Улм, 
Фестивалната зала в Бре-
генц, както и множество 
мащабни събития с над 
30 000 посетители. Пре-
дприемаческият му успех 
подчертава неговото стра-
тегическо виждане, лидер-
ски качества и оперативно 
съвършенство, смятат не-
говите свищовски препо-
даватели.

Бизнесмен от Германия защити
 докторат в Свищовската академия

Студенти от Стопанска ака-
демия „Димитър А. Ценов“ участ-
ваха в представянето на новия 
брой на списание ЛИК, посветен 
на темата „България и светов-
ните изложения“. Събитието се 
проведе на 18 май 2025 г. едно-
временно на три континента – в 
централата на БТА в София, в 
българския павилион в Осака и 
в 40 пресклуба у нас и в 
чужбина. От Национал-
ния пресклуб на БТА в 
Свищов се включиха д-р 
Росен Маринов – член 
на Съвета на настояте-
лите на СА „Д. А. Ценов“ 
и четвъртокурсничките 
Петя Йорданова (спец. 
„Маркетинг“) и Пламена 
Богданова (спец. „Ико-
номика на туризма“). 
Двете студентки пред-
ставиха своята гледна 
точка за националните символи 
на България – според Петя това 
е маслодайната роза, олицетво-

ряваща красотата, традициите 
и устойчивия български дух, а 
според Пламена – лъвът, символ 
на сила, свобода и историческа 
борбеност.

Участието на двете абсолвент-
ки в престижното събитие на БТА 
е пореден пример за ангажира-
ността на Свищовската академия 
към националната културна поли-

тика и насърчаването на активна 
гражданска и международна 
позиция сред младите хора.

Наши студенти участваха в 
престижно събитие на БТА


